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رحيمي: عدم استفاده از رودخانه ارس خيانتي بزرگ است

معاون اول رئيس جمهور گفت: آب رودخانه ارس به درياچه اروميه منتقل ميشود و اگر تاكنون در مورد استفاده از اين

نعمت بزرگ كاري نشده خيانتي بزرگ رخ داده است.

خبر معاون اول رئيس جمهور گفت: آب رودخانه ارس به درياچه اروميه منتقل ميشود و اگر تاكنون در مورد استفاده از اين نعمت
بزرگ كاري نشده خيانتي بزرگ رخ داده است.

به گزارش خبرگزاري فارس از تبريز، محمدرضا رحيمي صبح امروز در مراسم آبگيري سد شهيد مدني تبريز با بيان اينكه وزارت نيرو آبرو
و اعتبار جمهوري اسلامي ايران است، اظهار داشت: اين وزارتخانه توانسته است در جمهوري اسلامي در زمينه سدسازي و نيروگاهسازي

افتخارآفريني كرده و به تنهايي موجب سرافرازي كشورمان شود.
وي گفت: مردم هنوز با عظمت وزارت نيرو آشنا نشدهاند و بايد اهميت كار اين وزارتخانه بيان شود تا اهميت كار اين وزارتخانه

مشخص شود.
معاون اول رئيس جمهور ادامه داد: هيچ وزارتخانهاي در كشور همانند وزارت نيرو داراي نيروي متخصص نبوده و امروز تواناييهاي

اين وزارتخانه به خارج از مرزها رسيده كه مايه مباهات و افتخار است.
اين مسئول در ادامه خاطرنشان كرد: سد شهيد مدني 25 هزار هكتار را بايد آبياري كند و با توجه به محدوديت امكانات كشور سرعت

آبرساني براي انجام پروژهها ضروري است.
رحيمي رساندن آب به كشاورزان و عبور آب از وسط شهر تبريز و مهرانهرود را از اهداف نهايي سد شهيد مدني دانست و گفت: استاندار

آذربايجانشرقي بايد در راستاي تسريع اهداف مورد نظر با استفاده از توان سرمايهگذاران تلاش كند.
وي ايجاد شغل و توسعه شهر تبريز از نظر گردشگري را از نتايج آبگيري سد شهيد مدني دانست و تصريح كرد: در جوار رودخانهاي كه

از وسط تبريز عبور خواهد كرد شغلهاي متعدد و مراكز فرهنگي و گردشگري راهاندازي ميشود.
معاون اول رئيس جمهور ابراز داشت: استاندار آذربايجانشرقي در راستاي تامين اعتبار لازم براي آبگيري كامل سد شهيد مدني و

استفاده از اين رودخانه از تمام ظرفيتهاي موجود استفاده خواهد كرد.
رحيمي عدم استفاده از ظرفيت رودخانه ارس و عدم استفاده از آن را خيانتي بزرگ دانست و متذكر شد: اگر تاكنون در مورد استفاده از

اين نعمت بزرگ كاري نشده خيانتي بزرگ رخ داده و نبايد اين روند ادامه يابد.
وي گفت: آب رودخانه ارس در تابستان براي كشاورزي صرف شده و در زمستان نيز به درياچه اروميه منتقل ميشود تا درياچه اروميه

از مرگ نجات يابد.
معاون اول رئيس جمهور در پايان اذعان داشت: در تيرماه امسال جلسهاي در تهران برگزار شده و در مورد پروژه انتقال آب رودخانه

ارس تصميمگيري ميشود.
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